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秋日的小发现

秋天的校园特别漂亮，操场上落满了金黄色的叶子。我三年级的秋季学习生活开始了，每天

都充满了新鲜感。开学的时候，老师布置了新的学习任务，我给自己定下了目标：每天认真预习

新知识、完成作业不拖拉、尝试参加班级活动。

学习中，我遇到了一些挑战。英语单词记得不太牢，需要反复朗读，数学题有时候会做错。

但我不灰心，会请教老师或者和同学一起讨论。语文阅读课上，我发现写日记和小故事真的很有

趣，可以把心里的想法写出来，也可以练习表达能力。

在生活中，也有许多有趣的事情。课间我和同学们玩跳绳比赛，有时赢了，有时输了，但大

家都很开心。还有一次，我帮同学找回掉在教室里的书包，他很感激我，我们的友谊也更深了。

通过这些小事，我学会了关心别人，也体会到友情的温暖。

每当我完成了一项任务，就会感到特别满足。比如完成一篇小作文或者数学作业正确率提高

了，我都会记录下来，给自己一点小奖励。通过坚持不懈的努力，我发现自己越来越有自信，也

更愿意挑战自己。

秋天的学习和生活让我收获很多，不仅仅是知识，更是成长的快乐。我学会了自律、合作，

也学会了欣赏身边的美好。秋天，就像一本丰富多彩的书，每一页都有新的发现和收获。

Little Discoveries in Autumn

The campus in autumn is especially beautiful, with the playground covered in

golden leaves. My third-grade autumn study and life have begun, and every day feels

fresh and exciting. At the start of school, the teacher assigned new learning tasks.

I set goals for myself: carefully preview new lessons every day, complete homework on

time, and try to participate in class activities.

In studying, I faced some challenges. I had trouble remembering English words and

had to read them repeatedly. Sometimes I made mistakes in math problems. But I didn't

give up; I asked teachers for help or discussed with classmates. In Chinese reading

class, I found writing diaries and short stories really fun. I could express my

thoughts and also practice my writing skills.

In daily life, many interesting things happened. During breaks, I played jump

rope competitions with classmates. Sometimes I won, sometimes I lost, but everyone

was happy. One time, I helped a classmate find a backpack that had been lost in the

classroom. He was very grateful, and our friendship became closer. Through these

small acts, I learned to care for others and felt the warmth of friendship.

Whenever I completed a task, I felt very satisfied. For example, after finishing

a short essay or improving my math accuracy, I recorded it and rewarded myself a

little. Through persistent effort, I noticed I became more confident and willing to
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challenge myself.

Autumn’s study and life brought me many rewards, not only knowledge but also the

joy of growth. I learned self-discipline, cooperation, and how to appreciate the

beauty around me. Autumn is like a colorful book, with every page bringing new

discoveries and achievements.


